

DISCOVERING *NT* ODYSSEY

探索妮生活

EMPOWERING LIFE WITH WELLNESS & ENERGY

打造健康與活力的全方位日常

WEDNESDAY
星期三

09 九月
2026

13:30
|
15:30

K7 MELAKA -
A PLACE FOR ALL COMMUNITIES

LEARNING HIGHLIGHTS

講座大綱

Conducted in Mandarin
中文講解

- ◎ **Wear Wellness from the Outside** - Exploring functional fibers and comfort-focused properties
從外穿上健康 - 探索纖維的機能與舒適特性
- ◎ **Strengthen Vitality from Within** - Examining the role of antioxidants in sustaining vitality
從內提升元氣能量 - 解析抗氧化在維持活力中的重要性
- ◎ **Build a Better Well - Being Lifestyle** - Integrating healthy habits to elevate daily well-being
建構更好的身心生活方式 - 透過日常習慣提升整體健康

SIGN UP NOW!
立即報名!

Elevate your seminar experience
and unlock a **RM150** voucher!*

解鎖妮的美麗生活，全程參與即可領取
RM150特惠券1張！*

+

**EXCLUSIVE
PROMOTION**
獨家特惠活動

Buy 6
Free 1

DORIS LOK
駱湘滢

Speaker 講師



- ◎ **A friendly and engaging personality with a great sense of humor**
性格友善，幽默風趣
- ◎ **Over 10 years of experience as a trainer at Nefful Malaysia**
已在妮芙露馬來西亞擔任商品培訓師超過十年，累積豐富的教學經驗
- ◎ **In-depth knowledge of Nefful International's product features**
對妮芙露國際商品特色有深入的了解

*Redeemable with a minimum purchase of RM 1,800 and is valid for use on the day of the seminar only. Limited quantity available.

*此商品特惠券需在同一天購物滿RM 1,800 方可使用，僅限於講座當天有效。數量有限。

Register now and don't miss out
on the exclusive promotion!
立即報名以享有獨家特惠活動！

